
Zápis ze schůze školské rady 

při Základní škole Budišov 221 

 

Datum:  29. 9. 2022 

 

Místo konání: učebna ZŠ Budišov 

 

Přítomni:  Mgr. Jana Smrčková – za pedagogický sbor 

   Mgr. Ondřej Bachr – za pedagogický sbor 

   Bc. Barbora Mikysková – za rodiče 

   Ing. Radek Kliner – za zřizovatele 

   Helena Kašparová – za zřizovatele 

   Soňa Pospíšilová – za rodiče 

 

Hosté:  Petr Piňos – starosta městyse Budišov 

                                  Mgr. Milan Procházka – ředitel školy 

    

Program jednání: 

 

• ZAHÁJENÍ 

Předseda školské rady Ing. Radek Kliner přivítal členy v novém školním roce 

a zahájil jednání v 15:05 hod. 

 

• PROJEDNÁNÍ A SCVHÁLENÍ VÝROČNÍ ŠKOLSKÉ ZPRÁVY 

Členové školské rady byli předem seznámeni s návrhem Výroční školské 

zprávy. Poté byla schválena. 

 



 

 

• PROJEDNÁNÍ A SCHVÁLENÍ KLASIFIKAČNÍHO A ŠKOLNÍHO ŘÁDU 

Pan ředitel informoval o změnách v klasifikačním a školním řádu. 

Změny - povinnosti žáka 

                    -návykové látky 

                    -odchod ze školy 

Členové školské rady schválili klasifikační a školní řad. 

 

• 70. VÝROČÍ ZŠ BUDIŠOV 

Příprava oslav výročí, které bylo stanoveno na 22. 10. 2022. Čas neupřesněn. 

Škola otevřena pro veřejnost. V každé třídě program. 

 

• MODERNIZACE-REKONSTRUKCE 

Pan ředitel informoval o zakoupení robotů pro školu z programu MŠMT na 

zvýšení digitálních kompetencí.  

Dále navrhl oblasti na modernizaci školy s využitím grantů (topení, 

fotovoltaika, elektřina-úspora). 

 

• INFORMACE O ZÁJMOVÝCH KROUŽCÍCH 

Kroužky začínají od října. Helena Kašparová upozornila na zmatek 

s přihlašováním do kroužků, kdy rodiče nebyli dostatečně informováni, jak 

mělo přihlášení proběhnout. 

 

• SRPDŠ 

Příspěvek, který nebyl v loňském roce vybírán. Nyní bude opět 300,- Kč. 

 

 



• ŠKOLNÍ DRUŽINA 

Nově se plánuje otevření 4. oddělení školní družiny. 

 

 

• ZÁVĚR 

Předseda Ing. Radek Kliner poděkoval za účast a ukončil schůzi v čase 16:05 

hod. 

 

 

 

 

 

 

V Budišově 29.9.2022 

 

zapisovatelka: Helena Kašparová   předseda: Ing. Radek Kliner 

 

  


